
Wijziging besluit kinderopvangtoeslag Gastouders 
 
Mijn reactie op dit  concept besluit 
 
De kwaliteit van gastouders verhogen lijkt een goed plan. Dezelfde kwaliteit 
bieden als in de centrumopvang.  
In de centrumopvang is het sinds januari 2019 verplicht een pedagogisch coach 
aan te stellen voor het verbeteren van de pedagogische kwaliteit in de 
kinderopvang. Voor gastouders wordt ervoor gekozen extra controles uit te 
voeren. 
De kwaliteit van de gastouderopvang verbeteren betekent mijn inziens de 
pedagogische kwaliteit verbeteren. Dat wordt niet bereikt door extra controles! 
 
Een gastouder wordt door alle gastouderbureaus waarbij ze zijn aangesloten 
jaarlijks gecontroleerd en ook de GGD komt controleren. 
De overheid geeft de gemeentes nu meer geld om nog meer GGD controles uit 
te voeren. Dat geld moet bij de kinderopvangtoeslag (kot) van de gastouder 
vandaan komen. 
Er zijn ouders die bewust kiezen voor een gastouder om de kleinschaligheid of 
de flexibiliteit. Maar er zijn zeker ook ouders die kiezen voor een gastouder 
omdat het tarief lager is en ze alleen de uren betalen die worden afgenomen. 
De kot en het tarief van gastouders is al lager dan voor de centrumopvang.  
Wat moeten gastouders doen, hun tarief verlagen? 
Denkt de overheid hiermee de kwaliteit van gastouderopvang te verbeteren? 
Wil de overheid van de gastouderopvang af? 
 
 
 
Gastouder Alien Ede 
Alien Ligtenbelt- van Silfhout 
 
 
 
 
 

 


